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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a magyar kormány, hogy kevesebb legyen a 
gyorshajtás miatt bekövetkező baleset?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napi.hu portálon megjelent „A gyorshajtás a legnagyobb gond, rosszabb lett a helyzet a magyar
utakon„ című cikk a megemelkedett személysérüléssel járó közúti balesetekről ír:

„A múlt  évben  összesen  14.194  személysérüléssel  járó  közúti  baleset  történt  a  rendőrség  friss
adatai szerint. Ez 3 százalékkal haladja meg az egy évvel korábbi adatot, amikor 13.778 hasonló
eset történt.

(…)

A balesetek  legnagyobb  része  a  gyorshajtásra  vezethető  vissza,  ezzel  magyarázható  a  tavalyi
balesetek  31  százaléka,  ez  lényegében  megfelel  a  korábbi  adatoknak:  2020-ban 34 százalékos,
2019-ben  pedig  31  százalékos  volt  az  arány.  A  múlt  évben  25  százalékos  volt  azoknak  a
baleseteknek az aránya, amelyeknél az elsőbbségi jogot nem adták meg. A kanyarodásra és követési
távolságra vonatkozó szabályok megsértése 17 és 8 százalékos részesedéssel szerepel az adatokban.
A gyalogosok mindössze 4 százalékban voltak "hibásak" tavaly.”

 

Kérdezem Önt:

Mit tesz a magyar kormány, hogy kevesebb legyen a gyorshajtás miatt bekövetkező baleset?

 



 
Budapest, 2022. február 16.
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